
Alpīnisma komisijas 

 

SĒDES PROTOKOLS Nr.4/2019 

   Rīgā,        2019.05.12. 

 Alpīnisma komisijas sēdē piedalās: Mihails Pietkevičs, Edgars Šāblis, Oļegs 

Mirošņikovs, Vilnis Bušs. 

Protokolē: E.Šāblis 

Alpīnisma komisijas darba kārtība; 

1.Sporta klašu piešķiršana. 

2. Tiesnešu komisijas izvirzīšana LAS čempionātam. 

3.LAS čempionāta norise: 

- vietas izvēle, 

- programma, 

- vadītājs(a), 

- galdi, 

- balvas, 

- diplomi, 

- medaļas,  

- aprīkojums. 

4. Tiesnešu kategorijas. 

5.LAS Kalnos kāpšanas noteikumi. 

6.LAS nosaukuma izmaiņas. 

7.AT sacensību dalībnieku  uzskaite. 

Apstiprināt LACA piešķirtās 3 sporta klases: 

 protokols Nr.1 no 26.08.2019. 

protokols Nr.2 no 4.11.2019. 

protokols Nr.3 no19.11.2019. 

LAS Alpīnisma komisija piešķirt 3.sporta klases 

1. M.Nahimova 

2. E.Ozols 

LAS Alpīnisma komisija piešķirt 2.sporta klases 

1.I.Bojāre 

2.J.Usvaiska 

3.J.Šipko-Šipkovskis 

4.A.Ricika 



5.A.Ļeļašins 

6.I.Pučeka 

7.A.Šteinbegs 

8. I.Smiltnieks 

M.Pietkevics izvirza tiesnešu  kolēģijā R.Laganovski, J.Ķiguru  

E.Šāblis izvirza R.Laveiķi, P.Kūli, M.Pietkevicu 

O.Mirošņikovs izvirza A.Bosihu, 

Apstiprina, bet nolemj P.Kūli kā rezervistu. 

Vietas izvēle: 

Rīkot BJC “Daugmale” E.Šāblis nepiekrīt. 

Ierosina sarunāt telpas Gandrā, ko uzņemas veikt M.Pietkevics un izstrādāt 

programmu un pats būt par vadītāju. 

Iepirkt pārtiku un saklāt galdus uzņemas O.Mirošņikovs ar savu komandu. Ja būs 

nepieciešams palīdzēs V.Bušs. 

Medaļas pirks M.Pietkevics. 

E.Šāblis Latvijas čempionātam un reitingam  sagatavos diplomus. 

Par video aprīkojumu uzņemas atbildēt O.Mirošņikovs, nepieciešamības gadījumā 

pieslēgsies E.Šāblis. 

Visiem kopā jāaicina dalībniekus  piedalīties. 

Tiesnešu kategoriju nolikums ir izstrādāts, bet nepieciešams sagatavot tiesnešu 

grāmatiņas.  

LAS ir izstrādāti Kalnos kāpšanas noteikumi, bet nepieciešami atsevišķi 

papildinājumi kuri redakcionāli jāsagatavo līdz nākošai komisijas sēdei, lai varētu 

iesniegt Valdei apstiprināšanai. 

M.Pietkevics informē, ka ir ienākuši piedāvājumi mainīt LAS nosaukumu, 

vienbalsīgi nepiekrīt šiem priekšlikumiem. 

M.Pietkevics informē, ka no LAS valdes ir ienācis priekšlikums veikt AT 

sacensību  dalībnieku uzskaiti. E.Šāblis neiebilstu, bet neredzu  nepieciešamību, 

jo tas redzams sacensību protokolos, ja kāds to uzņemas, var darīt. 

 

     Protokolēja:                                                             E.Šāblis                                                                           

 


